
©

De voorzitter: Omdat er enige
verwarring over was ontstaan, deel
ik mede dat wij zo dadelijk stemmen
over de motie op stuk nr. 33,
ingediend door de heer De Wit en de
andere leden van zijn fractie bij het
debat over het ESF.

Over de andere tijdens dit debat
ingediende moties zullen wij morgen
na de middagpauze stemmen. Dan
zullen wij ook stemmen over de
moties die zijn ingediend bij de
hedenmorgen gehouden interpellatie
over het gevangeniswezen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend tijdens het
debat over het Europees Sociaal
Fonds (ESF) (26642), te weten:
- de motie-De Wit c.s. over afkeuring
van het beleid in de periode
1994-1999 (26642, nr. 33).

(Zie vergadering van heden.)

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van een stemverkla-
ring vooraf.
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Mevrouw Van Gent (GroenLinks):
Voorzitter. Hetgeen rond het ESF is
gebeurd, zit de GroenLinks-fractie
hoog. Het is duidelijk dat op alle
niveaus sprake is geweest van een
slordige uitvoering en een inade-
quate controle. Toch vinden wij het
op dit moment te vroeg om de
ultieme politieke conclusie te trekken,
zoals verwoord in de aan de orde
zijnde motie. Je zou kunnen zeggen:
wie de schoen past, trekke hem aan,
maar de GroenLinks-fractie zet op dit
moment in op nader onderzoek, dat
serieus moet worden genomen.
Daarna zullen wij onze politieke
eindconclusies trekken.

In stemming komt de motie-De Wit
c.s. (26642, nr. 33).

De voorzitter: Ik constateer dat de
aanwezige leden van de fractie van
de SP voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

De vergadering wordt van 15.39 uur
tot 19.30 uur geschorst.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- het wetsvoorstel Vaststelling
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Ministerie van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij (XIV)
voor het jaar 2002 (28000-XIV);

- het wetsvoorstel Vaststelling
van de begroting van de
uitgaven en de ontvangsten van
het Diergezondheidsfonds voor
het jaar 2002 (28000-F).

(Zie vergadering van 29 november
2001.)

De algemene beraadslaging wordt
hervat.
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De heer Atsma (CDA): Voorzitter. Ik
dank de bewindslieden voor hun
uitvoerige beantwoording in eerste
termijn en voor de toezeggingen die
zij in de richting van de CDA-fractie
hebben gedaan. Uit recent onderzoek
is gebleken dat voor de burgers
landbouw veel meer is dan een
economische activiteit. Dit is een
conclusie die mijn fractie van harte
onderschrijft. Verder blijkt uit een
Duits-Nederlands onderzoek dat het
gros van de mensen de voorkeur
geeft aan voedsel uit eigen land,
hetgeen in onze ogen toch geen
onbelangrijke conclusie is, gelet op
hetgeen de CDA-fractie onder meer
op basis van het rapport van de
commissie-Veerman heeft bepleit.

In de eerste termijn is mijn fractie
met name ingegaan op de biologi-
sche landbouw. Wij hebben daarbij
onze erkentelijkheid uitgesproken in
de richting van de minister voor een
aantal regelingen die zijn getroffen,
maar wij hebben tegelijkertijd onze
zorg uitgesproken over het feit dat
een aantal biologische boeren het
hoofd letterlijk niet meer boven
water kan houden. Zeer recent
hebben wij een brief gekregen van
een aantal voorlopers, in dit geval
biologische varkenshouders, die
aandacht vragen voor het feit dat zij
hebben geı̈nvesteerd en zelf kennis
en ervaring hebben moeten opdoen,
maar nu in de hoek dreigen te
komen waar nog meer klappen
vallen. Wij verzoeken de minister om
hieraan de nodige aandacht te
besteden.

Wij hebben eerder gesproken over
de veelheid van regelingen op het

terrein van de land- en tuinbouw. Ik
ben blij dat de minister heeft
toegezegd er werk van te zullen
maken om daar waar het kan en
haalbaar is, te schrappen in die
regelingen. Tegelijkertijd hebben wij
aandacht gevraagd voor de
administratievelastendruk. Uitgere-
kend deze week in een artikel in
HP/De Tijd hebben ambtenaren van
het ministerie van LNV kenbaar
gemaakt dat ze het eigenlijk niet
begrijpen dat de boeren die veelheid
aan regels zomaar accepteren en dat
ze voortdurend worden geconfron-
teerd met nieuwe invuloefeningen
die niet alleen veel tijd maar ook veel
geld kosten. Dat is een bevestiging
van datgene wat wij al eerder
hebben gezegd. Wij zouden in dat
kader de minister een concrete
doelstelling willen meegeven voor de
komende tijd, en wel in de vorm van
een motie.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende:
- dat ondernemers in de land- en
tuinbouw worden geconfronteerd
met een veelheid aan wet- en
regelgeving;
- dat wet- en regelgeving tevens
leiden tot verhoging van de
lastendruk met gevolgen voor het
inkomen van boer en tuinder;

stelt vast dat de regering heeft
toegezegd op korte termijn voorstel-
len te zullen doen om te komen tot
substantiële beperking van onnodige
wet- en regelgeving alsmede
vermindering van de administratieve-
lastendruk;

verzoekt de regering, op korte
termijn te komen met een plan van
aanpak waarbij binnen een periode
van twee jaar een vermindering van
de administratievelastendruk met
50% moet worden nagestreefd,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door het lid Atsma. Naar
mij blijkt, wordt zij voldoende
ondersteund.

Zij krijgt nr. 44 (28000-XIV).

De heer Atsma (CDA): Voorzitter. In

Tweede Kamer
Landbouw, Natuurbeheer en
Visserij/Diergezondheidsfonds

12 december 2001
TK 35 35-2623


